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HSBC Bank Egypt S.A.E
بنك إتش إس بي سي مصر ش.م.م.
Know Your Customer Form 
إستمارة إعرف عميلك
Branch
الفرع
Date
التاريخ
Title
 اللقب
Name (As in ID/Passport)      
 الاسم (كما في البطاقة/ جواز السفر)
ID type**
نوع تحقيق الشخصية**    
Passport/ID number
رقم جواز السفر/تحقيق الشخصية
Passport/ID expiry date
تاريخ انتهاء جواز السفر/تحقيق الشخصية
Date of birth
تاريخ الميلاد
Place of birth
محل الميلاد
Customer number
رقم العميل
Account type
نوع الحساب   
Do you have multiple nationalities?
If yes, please provide multiple nationalities
If no, please provide only nationality 1
هل تحمل جنسيات متعددة؟ 
إذا كنت تحمل جنسيات متعددة، برجاء تحديد الجنسيات المختلفة.
إذا كنت تحمل جنسية واحدة، برجاء تحديد الجنسية 1
Nationality 1
 الجنسية 1  
Nationality 2
Nationality 3
 الجنسية 2 
 الجنسية 3     
Residential address**
Building number
Street name                   
Floor number
عنوان الإقامة **
رقم العقار
اسم الشارع  
رقم الطابق
رقم الشقة
Flat number 
الحي 
District
المدينة 
City
البلد
Country
صندوق بريد
P.O box
Residing in this address since
مقيم في هذا العنوان منذ
Kindly mention your jurisdiction of tax residency:
Country 1:
:دولة ٣
Country 2: :دولة ۲
Country 3: :دولة ١
:رجى ذكرالدولة (الدول) التى تلزمك بدفع الضرائب لها
If residing at the stated address for less than 3 years please provide your previous residence address details
Building number
Street name                   
Floor number
رقم العقار
اسم الشارع  
رقم الطابق
رقم الشقة
Flat number 
الحي 
District
المدينة 
City
Country
P.O box
صندوق بريد
البلد
إذا كانت مدة إقامتك في هذا العنوان أقل من 3 سنوات، يرجى تحديد العنوان السابق
Home country address
عنوان البلد الأصلي
صندوق بريد
P.O box
Building number
Street name                   
Floor number
رقم العقار
اسم الشارع  
رقم الطابق
رقم الشقة
Flat number 
الحي 
District
المدينة 
City
Country
البلد
Present employer name***
اسم جهة العمل الحالي***
Employer address
عنوان جهة العمل
صندوق بريد
P.O box
Building number
Street name                   
Floor number
رقم العقار
اسم الشارع  
رقم الطابق
رقم الشقة
Flat number 
الحي 
District
المدينة 
City
Country
البلد
Job
الوظيفة
Occupation
المهنة
آخر
Other
الدخل السنوى 
Yearly income 
Currency
العملة
الغرض من التعامل على الحساب
Purpose of maintaining the account
آخر
Please Specify
Correspondence address*
عنوان المراسلة*
صندوق بريد
P.O box
Building number
Street name                   
Floor number
رقم العقار
اسم الشارع  
رقم الطابق
رقم الشقة
Flat number 
الحي 
District
المدينة 
City
Country
البلد
Account statement is sent quarterly by default on your email. Please specify the email****
يرسل كشف حساب الكتروني كل 3 أشهر تلقائياً. برجاء تحديد البريد الإلكتروني****
بريد إلكتروني آخر 
Other email address
منزل
 Home 
أرقام التليفون
عمل
 Work
Telephone numbers
 Mobile 
محمول
 City code
كود المدينة
Level of activity anticipated on the Account
مستوى النشاط المتوقع على الحساب
Amount and Currency
القيمة والعملة
Frequency
معدل التكرار
Do you have connected/associated parties who have control or influence over your account?  
هل لديك أطراف ذو صلة/ ارتباط لديهم صلاحية بالتحكم أو التأثير على حسابك؟
Connected parties        
أطراف ذو صلة        
هل تشغل أو سبق لك شغل منصب عام رفيع في الحقل السياسي / الحكومي / القضائي / العسكري؟
Are you connected to any person who holds or held a high ranking public position in the political/governmental/judicial or military field
Are you an owner/partner of any business other than the above employer?
 نعم (يرجى التحديد)
هل لك علاقة بشخص يشغل أو سبق له شغل منصب عام رفيع في الحقل السياسي / الحكومي/ القضائي / العسكري؟
هل انت مالك أو شريك في نشاطات أخرى غير جهة العمل المذكورة أعلاه؟
في حالة إنتمائكم لأي من الفئات التالية، رجاء التكرم بالتوضيح فيما يلي:
If you fall under any of the following categories, please specify as appropriate 
Do / Did you hold a high ranking public position in the political/governmental/judicial or military field?          
لا
لا
 نعم (يرجى التحديد)
لا
 نعم (يرجى التحديد)
      تعهد من العميل        
       Undertaking from the client
We assure you that the information given is for bank use only and will be 
handled in strict confidence.
The customer hereby confirm the validity of the herein provided data/information and further declare that he/she shall be the ultimate beneficial owner of the account or else shall explicitly and directly state the true and ultimate beneficial owner of the account.
The customer hereby undertake to update the herein data/information at the occurrence of any changes hereto or if requested by the bank through any of its channels.
The Customer irrevocably agrees that the Bank may at its discretion and for any purpose (including for the purpose of fraud prevention, audit, the provision of services by any third party, debt collection, or if required by any competent government or regulatory body) share any information details or data relating to the Customer or the Customer's transactions with any member or associate of the HSBC Group of Companies or other parties for the purpose of providing the above services.
Account holder authorized signature
نؤكد لك أن المعلومات الواردة أعلاه هي لاستعمال البنك فقط و سوف يتم التعامل معها بسرية تامة.
يقر العميل بصحة كافة البيانات و المعلومات الواردة أعلاه كما يقر بأنه المستفيد الحقيقي من الحساب في حالة وجود مستفيد آخر فيلتزم الشخص المستوفي للبيانات المطلوبة أعلاه ببيان شخصية المستفيد الحقيقي من الحساب بصورة واضحة و مباشرة.
يلتزم العميل و يقر بتعديل و تحديث بياناته الواردة بهذا النموذج إذا ما طرأ عليها ثمة تغييرات أو إذا ما طلب البنك ذلك بأي وسيلة يراها البنك.
يوافق العميل بشكل غير قابل للإلغاء على أنه يجوز للبنك وفقاً لمطلق تقديره و لأي غرض كان (بما في ذلك منع التزوير، الرقابة، تقديم الخدمات عن طريق طرف ثالث، تحصيل الديون أو لتلبية متطلبات أية جهة حكومية أو تنظيمية مختصة) أن يقوم بتقديم أية معلومات أو بيانات متعلقة بالعميل أو معاملاته لأي عضو أو شريك في مجموعة شركات إتش إس بي سي أو لأطراف أخرى بغرض تأدية الخدمات بعاليه.
 توقيع العميل المعتمد لدى البنك
*The new correspondence address will be applied to all types of Bank's correspondence. **Proof required for all customers. ***Proof required for account holders & primary card holders only.	 **** Applicable on paper statements only.
*سوف يتم تعميم عنوان المراسلات الجديد على كافة مراسلات البنك.
**يتم طلب إثبات من جميع العملاء.
*** يتم طلب إثبات فقط من أصحاب الحسابات و البطاقات الأساسية.
**** يطبق على كشف الحساب المطبوع فقط.
For Bank Use
لاستخدام البنك فقط 
Staff name 
Staff PSID
Valid ID
Authorized manager name 
Authorized manager PSID
Address proof 
Employer proof:
Attachment
Branch authorized signature
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